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PRoToKoŁ NR 5l202l

ZZEBRANIA ZARZĄDU OSIEDLA ,,DZI

1. Zębranię odbyło się w dniu 3 listopada 202lr, (początek godz.19o") - sieclzibie ZarząduOsiedla

,Dziędzice" pIzy ul. Straźackiej 1 .

Ż. W zebraniu udz,iał wzięli członkowie Zarz,ądu Adan,L Hess, Teresa Stokłosińska" Agnieszka

Zagorska i Stanisław Pindel.

3. Podczas zebrartia:.

a) odczytano treść Protokołu nr 4l202I z z,ebraniaZarządurł, clniu 14.09,2021 r. i dokonano jego

jednogłośnego przy.ięcia w drodze głosow-ania.

b) omówiono zapis,v Uchwały nr l120ż1 infornru.jąc. że całość kwoty.8 000 złptzeznaczona

została na czyszczenie rorł,órv w- rejonie Renardowic.

Za9oznano zebrany'ch z treŚcią Protokołu z Ogólnego ZębrarllaMieszkańcow i podjętych

dzlałaniach w związku ze zgłoszonymi wnioskami mieszkańcórv"

odczytano treść pisma skierowanęgo do IZD w sprawie nlontazu plogll zwalrriającego na ul.

Cmentamej. poinformowano, że zdemonto.vv&ny z ul. Renarda próg zdeponowano w remizie

tutejszej OSP.

Zaloznano zebranych z treŚcią pisma w,vstosowanego do LJM przez ROD .,Lotos" w sprawie

rowu melioracyjnego na telenie ogrodu oraz z udzieloną przez OŚ w tym temacie

odpowiedzią.

przekazano intormację o zakazie spalania trarvy i liści oraz wydano stosowne ulotki do

r ozmieszczenia na terenie o siedla,

omówiono tenrat związany z pomiarami zapylenia i hałasu rł,rejonie działalności prowadzonej

przy ul. czystej; zapoznano zebranyclr z treścią pisma wlos i starostrł,a porł,iatowego

w przedmiotow_.,rch sprawac h.
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i)

j)

h) przekazano infotmację o podaniu do OŚ lokalizacji działęknarużonychna w/w uciążliwości w

celu przeka zania do Staro stwa Porł,iatow.ego.

omórł'iono krł,estie dotyczące podjętej po konsultaciach telelbnicznych Uchwały nr 212021 w

sprawie przekaz,anej tutejszej OSP dotacii na cele statutow-e.

Poinformowano o spotkaniu przewodniczącego z Burmistrzem Mrowcem w sprawie łącznlka

ul. Stalmacha z uI. Miarki oraz w sprawie modernizacji ul. Legionórł. planowan€1 przez

starostwo porł,iatowe.

poinfotmorvano o spotkaniu w MBP przewoclniczącego z przedstawicielami ZDP w Bielsku -
Białej i poruszonej tam tematyce,

poinformowano o zakupie środków biurowych niezbędnych do prorł.adzeniabiezącej

działalności Zarządu,

podjęto decyzję o przystąpieniu do organizacji spotkania integracy-jnego seniorów osiedla w

dntu27 . l1.2021 r.; kwestię organizacji i formy ".Mikołaja 2021" pozostaw,iorro na razie

otw-afią.

Na tym protokół zakonczono.
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